
Rada rodičov pri Základnej škole Jána Palárika v  Majcichove 

 

Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia Rady rodičov zo dňa 22. 10. 2019. 

 

Prítomní členovia Rady rodičov:  

Bc. Jozef Fišman   

Zuzana Klasová  

Ing. Gabriela Kadlecová 

Mgr. Marcela Dominová  

Ing. Lenka Vargová  

Ružena Oravcová  

Marcela Karelová   

Mgr. Zdenka Kyselicová   

Mgr. Monika Šturdíková 

Marianna Paráková    

Andrea Mareková 

 

Hostia: 

    Ing. Tibor Marek  starosta  

Pavol Karel   poslanec OZ, člen Rady školy 

    Ing. Marián Klučár  člen Rady školy 

    Bc. Lenka Danišovičová člen Rady školy 

    Ing. Branislav Šturdík  poslanec OZ, člen Rady školy 

    Mgr. Vladimír Žák  poslanec OZ 

    Ing. Jana Bogárová  poslanec OZ, člen Rady školy 

    Ing. Alena Mareková  poslanec OZ 

    Marián Zaťko   poslanec OZ, člen Rady školy 

    PaedDr. Silvia Hrubá  pedagóg, člen Rady školy 

    Mgr. Daniela Škultétyová pedagóg, člen Rady školy 

    Ing. Anton Frolkovič  poslanec OZ 

   

Priebeh zasadnutia: 

 

Predseda Rady rodičov Jozef Fišman požiadal starostu obce Majcichov, Radu školy a Radu rodičov 

o mimoriadne zasadnutie. Konalo sa  z dôvodu šírenia  rôznych rozporuplných a nepravdivých 

informácií  o situácii v škole. 

Na zasadnutí  ako prvý vystúpil starosta Ing. Tibor Marek s prejavom, v ktorom opísal skutočnosti 

dejúce sa v období počnúc  od voľby  riaditeľa školy až po súčasnú situáciu. Objasnil fakty 

a informácie a členov stretnutia požiadal o súdržnosť a podporu pri budovaní školy. Je potrebné 

informovať rodičov pravdivo a vecne, nepodporovať šírenie nepotvrdených a nepravdivých 

informácií. Následne vyjadril dôveru riaditeľovi pánovi PhDr.PaedDr. Martinovi  Bodisovi, PhD. 

Po úvodnom vystúpení Ing. Tibora Mareka, pokračoval v prejave predseda Rady rodičov. Informoval 

o situácii k zvolaniu  plenárneho rodičovského združenia. Taktiež požiadal prítomných, aby podporili 

školu a nešírili nepravdy medzi rodičov. Bol prečítaný aj postoj pána riaditeľa ku zvolaniu plenárneho 

rodičovského združenia. Následne predseda Rady rodičov vyzval triednych dôverníkov, aby 

informovali o požiadavkách rodičov z jednotlivých tried.  

 

 



1. trieda   - požiadavka na včasné zverejňovanie domácich úloh 

   - vysvetlenie spájania družín po vyučovaní 

   - prečo žiaci chodia tak neskoro von na školský dvor 

 

2. A a 2. B trieda  - jeden rodič požadoval plenárne rodičovské združenie 

- rodičia sa prevažne informovali o spájaní  2.A triedy a 2.B  triedy 

 

3. A trieda  - požiadavka dvoch rodičov o zvolanie plenárneho rodičovského združenia 

   - prečo riaditeľ vyžaduje na tlačivách číslo občianskych preukazov 

   - požiadavka zvolať triedne rodičovské združenie 

- prosba o úpravu učebného plánu anglického jazyka 

 

3. B trieda  - požiadavka o pridelenie triedneho učiteľa 

   - prosba o úpravu učebného plánu anglického jazyka  

- požaduje informáciu, ktorý učiteľ bude dňa 05.11.2019 k dispozícii na    

  konzultáciách 

  

4. trieda  - požiadavka o pridelenie triedneho učiteľa 

 

5. trieda - dvaja rodičia vyjadrili požiadavku o zvolanie plenárneho rodičovského   

                                         združenia 

 

6. A trieda - dvaja rodičia vyjadrili požiadavku o zvolanie plenárneho rodičovského  

                                         združenia 

- rodičia vyjadrili požiadavku na zodpovedanie otázky ohľadom učiteľov,  

  ktorí sú dočasne práceneschopní 

 

6. B trieda - traja rodičia vyjadrili požiadavku o zvolanie plenárneho rodičovského  

                                         združenia 

   - jeden rodič požiadal o triedne rodičovské združenie 

 

7. trieda  - triedny dôverník, pani Eva Kopáčiková,  požiadala o uvoľnenie z funkcie  

                                         triedneho dôverníka ku dňu 17.10.2019  

   - nemáme informácie od rodičov 

 

8. trieda   - bez požiadavky 

 

9. trieda  - bez požiadavky na plenárne zasadnutie ?????overit u Marianky 

   - požiadavka o urýchlené pridelenie pedagóga na výučbu slovenského jazyka 

 

Rada rodičov hlasovala o zvolaní plenárneho rodičovského združenia v aktuálnom roku 2019, 

v čo najkratšom čase.  

Za hlasovalo 0 členov Rady rodičov - proti 10 členov Rady rodičov. 

Následne prebehlo hlasovanie za zvolanie plenárneho rodičovského združenia dňa 15.01.2020  

o 17:00. 

Za hlasovalo 10 členov Rady rodičov - proti 0 členov Rady rodičov 

 

Po hlasovaní nasledovala voľná diskusia. 

 

 

 



Voľná diskusia:  

Podnety -  Ing. Lenka Vargová 

 informovala o nespokojnosti z  prvého stretnutia Rady rodičov,  na  ktorom bol prítomný aj 

pán  riaditeľ ZŠJP v  Majcichove. Uviedla, že má pocit, že pán riaditeľ vyvíjal nátlak na 

prítomných členov Rady rodičov, a že členovia pred hlasovaním o fungovaní Rady rodičov 

pod občianskym združením nemali možnosť dôkladného zváženia a času na rozhodnutie. 

 žiada o neúčasť pána riaditeľa na stretnutiach Rodičovskej rady 

 informovala, že pán riaditeľ pripravil pozvánku na zvolanie Rady školy v jej mene a poslal jej 

ju, aby ju rozposlala členom Rady školy. Nepáči sa jej tento štýl komunikácie. 

 otvorila tému o realizovanej voľbe nového člena do Rady školy za rodičov. Nepáčil sa jej 

postoj pána  riaditeľa k tejto voľbe  a tiež vyjadrila nespokojnosť, že členom volebnej komisie 

bol pán Pavol Karel. Bol náhradníkom za pani Mrg. Anetu Turanskú, ktorá je práceneschopná. 

K podnetom sa vyjadrili prítomní triedni dôverníci, že nesúhlasia s tým, že pán riaditeľ vyvíjal nátlak 

na Rodičovskú radu. K žiadosti o neúčasti  pána  riaditeľa na Rodičovskej rade sa vyjadril Ing. Anton 

Frolkovič, ako bývalý predseda Rady rodičov na Obchodnej akadémii v Trnave. Informoval 

prítomných, že na iných školách je úplne bežná prax, že sa riaditeľ na stretnutiach Rodičovskej rady 

zúčastňuje. Jeho  prítomnosť vedie k okamžitej a priamej komunikácii medzi školou a Rodičovskou 

radou, čo je aj účelom a funkciou Rodičovskej rady. Pani Andrea Mareková vyjadrila súhlas 

a požadovala, aby  pán riaditeľ bol na stretnutiach prítomný.  

Pani Ing. Alena Mareková sa vyjadrila k prípave pozvánky na zvolanie Rady školy. Požiadala Ing. 

Vargovú, aby si túto skutočnosť s pánom riaditeľom vysvetlila osobne,  a aby si dohodli  formu 

komunikácie do budúcna. Informácie o priebehu volieb do Rady školy za rodičov doplnil pán Pavol 

Karel. 

 

Podnety -  Ing. Marián Klučár 

 položil otázku, prečo ukončili pedagógovia pracovný pomer v škole 

 prečo chýbajú upratovačky v škole  

 požiadavka, prečo nebolo plenárne zhromaždenie, keď to bolo uvedené aj  v zápisnici 

obecného zastupiteľstva zo dňa 03.09.2019  a na obecnom zastupiteľstve sa všetci zhodli na 

zvolaní plenárneho zasadnutia. 

 požiadavka o zodpovedanie otázky ohľadom pedagógov, ktorí sú práceneschopní 

Pedagógovia, ktorí ukončili pracovný pomer,  tak urobili na vlastnú žiadosť v zmysle zákona. Personál 

upratovačiek bol doplnený novou pracovnou silou. Informáciu o   plenárnom rodičovskom  združení 

upresnil Ing. Branislav Šturdík, ktorý uviedol, že obecné zastupiteľstvo navrhlo, aby sa plenárne 

rodičovské  združenie konalo  za účasti členov Rady školy  a doporučilo, aby sa zachovala postupnosť 

komunikácie rodičov cez triednych dôverníkov, Radu rodičov, Radu školy a riaditeľa. Zodpovedanie 

otázky  o práceneschopnosti pedagógov požiadal predseda Rady rodičov ukončiť v zmysle zákona, 

s čím prítomní plne súhlasili. 

 

Podnety -  Ing. Gabriela Kadlecová 

 vyjadrila nedôveru voči riaditeľovi na základe rozposlaného emailu pána Mariána Zaťka. 

Pán Marián Zaťko reagoval na podnet a vysvetlil situáciu. Nebol jasný súvis emailu s nedôverou 

voči riaditeľovi.  

 

Prítomní členovia stretnutia následne diskutovali  o situácii v škole. Navzájom si vyjasnili a vysvetlili 

jednotlivé požiadavky a zodpovedali otázky .  



Zo zasadnutia vyplynula  iba jediná konkrétna požiadavka, ktorou je  doplnenie chýbajúcich 

pedagógov do učiteľského zboru. Iná  požiadavka, prípadne riešenie situácie,  nebolo  navrhnuté. 

 

 

Zápisnicu zapísal dňa 23.10.2019 v Majcichove 

 

 

 

  Bc. Jozef Fišman 

predseda Rady rodičov 

 

 

 

Overili:                   

Andrea Mareková                                     

 

Mgr. Monika Šturdíková 


